



ECTA Round Dance Coordinator

Ilona & Stefan Lankuttis

e-mail: round-dance-Coordinator@ECTA.de

Round Dance News – Spring Jamboree Dachau

Dear Round Dance friends,

If you attended the Spring Jamboree in Dachau, you will probably agree with us, it was a really nice Jamboree! The two hosting Clubs, the Tamara Twirlers and the Dip`n Divers really know how to throw a party!

The Catering was perfectly covered with a buffet-style Dinner for a reasonable flat rate. The decoration was very lovely as always, and showed that both Clubs are lucky to have such creative Club Members. The matching theme of the decorations from the stage was followed though for the table decoration and in the Entrance Hall. Just very pretty to look at.

The halls in Dachau are very close together, so it doesn't take more than 2 minutes to walk from one hall to the other. Just perfect, even if the weather is nice, as it has been that weekend.

The Round Dancers had a multitude of options to enjoy dancing in a circle. The 2 workshops on Saturday were a Two-Step Phase II "Gamblin Man", presented by Jetta & Falk Junk, and right after that a Mambo Workshop in Phase IV, "Lilly Mambo", presented by Martin Prüfer & Marisa Magnier. On Sunday morning, we enjoyed the Foxtrot Workshop "Big Spender", a Phase VI Foxtrot, presented by Andrea Hilpert & Alexander Pohl.

Of course there was more Round Dance program scattered all around the workshops from Phase II thru Phase VI. On Saturday afternoon there was also a Round Dance Introduction with Christian Schidler, for all those that always wanted

Liebe Round Dance Freunde,

diejenigen von euch, die bei der Spring Jamboree in Dachau waren werden uns sicher zustimmen, es war eine sehr schöne Jamboree! Die gastgebenden Clubs, die Tamara Twirlers und die Dip`n Divers haben es wieder richtig krachen lassen!

Die Frage der Verpflegung war durch einen Pauschalpreis für das Büfett perfekt und preiswert gelöst. Die Deko war wie immer sehr liebenswert und zeigt, dass es in den beiden Clubs viele kreative Mitglieder gibt. Das Thema der Deko setzte sich von der Bühnendekoration über die Tischdekoration und auch im Foyer bei der Registration fort. Einfach schön anzuschauen.

Die Hallen in Dachau liegen sehr dicht beisammen, sodass man in 2 Minuten zu Fuß die nächste Halle erreichen kann. Perfekt, auch wenn der Himmel lacht, wie es an diesem Wochenende der Fall war.

Für die Round Dancer gab es wieder eine Vielzahl an Möglichkeiten sich im Kreis zu vergnügen. Am Samstag gab es den Phase II Two Step Workshop „Gamblin Man“, vorgestellt von Jetta & Falk Junk, und gleich im Anschluss den Phase IV Mambo Workshop „Lilly Mambo“, vorgestellt von Martin Prüfer & Marisa Magnier. Am Sonntagvormittag gab es einen weiteren Workshop, den Phase VI Slowfox „Big Spender“. Vorgestellt wurde dieser von Andrea Hilpert & Alexander Pohl.

Rund um die Workshops gab es natürlich auch noch weitere Round Dance Sessions in den verschiedenen Phasen von II bis VI, sowie am Samstagnachmittag eine Round Dance Introduction mit Christian Schidler, für all diejenigen die es schon immer mal versuchen

to try it out, but never had a chance. A great number of dancers came and enjoyed themselves. We like to point out that a great number of dancers from Russia (about 80 dancers) attended this Jamboree. A lot of them also showed great interest in learning Round Dance.

The Evening Program in the big Hall with everybody attending was terrific and the spirits high. The Munich Clubs have once again bestowed us with a super Jamboree! Thanks to all of you, and please do it again soon ☺.



We are already looking forward to the next Round Dance Event, the Round Dance Festival in Leverkusen.

The hosting Club is the Crossing Creeks Square Dance Club in Leverkusen.

As always we have some very beautiful and challenging Workshops for you to enjoy.

It begins on Friday with the Phase III+2 Jive „My Baby just cares for me“, presented by Susie and Gert-Jan Rotscheid.

Saturday morning we start with a Clinic teach in the rhythm Slow Two-Step. The Clinic will be presented by Michael and Regina Schmidt.

Afterwards there is a Workshop Phase V+1 Foxtrot/Jive, „Sentimental Journey“, presented by Susie and Gert-Jan Rotscheid.

Later in the afternoon please enjoy a Phase IV+2 Waltz, „Once we had Gold“. This dance is also presented by Susie and Gert-Jan Rotscheid.

The last Workshop on Sunday morning, will be a Phase IV+2 Slow Two-Step „It takes Two“. This dance will also be presented by Susie and Gert-Jan Rotscheid.

Of course there will be also Open Rounds and Request Rounds in between all these wonderful Workshops. And also

wollten und bisher noch keine Gelegenheit hatten. Es kamen viele interessierte Tänzer zusammen. Besonders schön war es, dass diesmal auch viele Tänzer aus Russland bei der Jamboree anwesend waren (ca. 80 Tänzer). Viele der russischen Tänzer haben auch großes Interesse am Round Dance gezeigt.

Das Abendprogramm zusammen mit allen Tänzern in der großen Halle am Samstagabend war grandios, und die Stimmung auf der Tanzfläche entsprechend klasse. Die Münchner Clubs haben uns mal wieder eine super Jamboree beschert! Vielen Dank an euch und gerne bald wieder ☺.



Bald können wir uns auf das Round Dance Festival in Leverkusen freuen.

Die Crossing Creeks, Square Dance Club in Leverkusen, sind die Ausrichter der Veranstaltung.

Wie immer haben wir wieder sehr schöne und anspruchsvolle Workshops für euch auf dem Programm.

Am Freitag geht es gleich los mit dem ersten Workshop. Phase III+2 Jive „My Baby just cares for me“, wird vorgestellt von Susie und Gert-Jan Rotscheid.

Am Samstagvormittag geht es dann los mit einer Clinic im Rhythmus Slow Two-Step. Die Clinic wird vorgestellt von Michael und Regina Schmidt

Anschließend geht es dann weiter mit einem Workshop Phase V+1 Foxtrot/Jive, „Sentimental Journey“, ebenfalls vorgestellt von Susie und Gert-Jan Rotscheid.

Später am Nachmittag kann man sich am Phase IV+2 Walzer Workshop versuchen, „Once you had Gold“. Auch dieser Workshop wird von Susie & Gert-Jan Rotscheid präsentiert.

Am Sonntagmorgen folgt dann der letzte Workshop, Es ist der Phase IV+2 Slow Two-Step „It takes Two“. Auch dieser Tanz wird vorgestellt von Susie und Gert-Jan Rotscheid.

for the new Round Dancers knowing STEP Level A+B there will be sufficient time to dance.

One thing is for sure, it will be a fantastic event that we can all look forward to.

Do you remember the Christmas Puzzle? The winner of it is Astrid Rotholz. She will get free entrance to the Round Dance Festival in Leverkusen. Congratulations!

So come and join us in Leverkusen ☺.

Round Regards,

Ilona & Stefan

Zwischen all diesen schönen Workshops gibt es natürlich auch noch Open Rounds und Request Rounds. Und auch für die neuen Round Dancer im STEP Level A+B Bereich wird es genügend Zeit zu tanzen geben.

Es wird sicher eine tolle Veranstaltung auf die wir uns alle schon freuen können.

Ihr erinnert euch vielleicht noch an das Weihnachts-Puzzle? Die Gewinnerin ist Astrid Rotholz. Sie erhält freien Eintritt zum Round Dance Festival in Leverkusen. Herzlichen Glückwunsch!

Also kommt alle nach Leverkusen und seid dabei ☺

Runde Grüße,

Ilona & Stefan

ECTA Round Dance Coordinator